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Rīgā 

 

18.03.2022. Nr. 1.7-2/235 

Uz 15.03.2022 Nr. 3.1.1.8/2022/973-N 

 

Ludzas novada pašvaldībai 

 

Par līdzdalības kapitālsabiedrībā pārtraukšanu 

 

Konkurences padome (turpmāk – KP) ir saņēmusi Ludzas novada pašvaldības vēstuli 

un tai pievienoto izvērtējumu par Ludzas novada pašvaldības līdzdalību SIA ,,Ludzas tūrisma 

aģentūra”. 

 Priekšnoteikumi publiskas personas līdzdalībai kapitālsabiedrībā ir noteikti Valsts 

pārvaldes iekārtas likuma (turpmāk – VPIL) 88. panta pirmajā daļā, proti, tiek novērsta tirgus 

nepilnība, radītas preces vai pakalpojumi vai pārvaldīti īpašumi, kas ir stratēģiski svarīgi valsts 

vai pašvaldības administratīvās teritorijas attīstībai vai valsts drošībai.  

Savukārt, lai pamatotu, ka citādā veidā nav iespējams efektīvi sasniegt minētā panta 

pirmajā daļā noteiktos mērķus, publiskai personai ir nepieciešams veikt paredzētās rīcības 

juridisko un ekonomisko izvērtējumu, t.sk. ietekmes uz konkurenci izvērtējumu un iespējamo 

konkurences neitralitātes risku izvērtējumu, kā arī konsultēties ar kompetentajām institūcijām 

konkurences aizsardzības jomā un komersantus pārstāvošajām biedrībām vai nodibinājumiem. 

KP, iepazīstoties ar Ludzas novada pašvaldības atsūtītajiem dokumentiem, konstatē, ka 

pašvaldība, veicot līdzdalības izvērtējumu, nav konstatējusi VPIL 88. panta pirmajā daļā 

noteiktos priekšnoteikumus publiskas personas līdzdalībai kapitālsabiedrībā, līdz ar to Ludzas 

novada pašvaldības līdzdalība SIA ,,Ludzas tūrisma aģentūra” nav saglabājama.  

Ņemot vērā minēto, KP nesniegs izvērstu viedokli par SIA ,,Ludzas tūrisma aģentūra” 

saimniecisko darbību, tās ietekmi uz konkurenci un atbilstību VPIL 88. panta pirmajā daļā 

noteiktajiem priekšnoteikumiem un pieņems konkrēto Ludzas novada pašvaldības sniegto 

informāciju zināšanai. 

Taču, gadījumā, ja Ludzas novada pašvaldība tomēr lemj par līdzdalības saglabāšanu 

SIA ,,Ludzas tūrisma aģentūra”, būtu nepieciešams veikt izvērstāku līdzdalības izvērtējumu, 

iesniedzot to arī KP. 

 

 

Priekšsēdētāja p. i. J. Račko 

 

 
 


